

AZZARO



HOTEL LINE

FOR
MAN & WOMAN



AZZARO

AZZARO MAKES LIFE A CELEBRATION!

Enthusiasts, hedonists, those who dare... You alone have the power to live intensely. So go for it! Take a chance! Dream for the impossible... Become the greatest version of yourself. Now is the time. Your time.



AZZARO MACHT DAS LEBEN ZUM VERGNÜGEN!

Enthusiasten, Genießer, wer es wagt... Sie allein haben die Macht intensiv zu leben. Legen Sie los! Ergreifen Sie die Chance! Träumen Sie das Unmögliche... Werden Sie die beste Version Ihrer Selbst. Jetzt ist die Zeit. Ihre Zeit.



AZZARO MAKES LIFE A CELEBRATION!

Enthusiasts, hedonists, those who dare... You alone have the power to live intensely. So go for it! Take a chance! Dream for the impossible... Become the greatest version of yourself. Now is the time. Your time.



AZZARO MACHT DAS LEBEN ZUM VERGNÜGEN!

Enthusiasten, Genießer, wer es wagt... Sie allein haben die Macht intensiv zu leben. Legen Sie los! Ergreifen Sie die Chance! Träumen Sie das Unmögliche... Werden Sie die beste Version Ihrer Selbst. Jetzt ist die Zeit. Ihre Zeit.



Born of a vision of the Mediterranean sea with its silvery blue glints, the Azzaro guest amenity line draws its inspiration from water and the azure blue sky.

Its fragrance, that whisks you away from it all, exudes a stylish, invigorating and comforting freshness.

Geboren aus einer Vision des Mittelmeers mit seinem silbrig blauen Schimmer, ist die Azzaro Hotellinie vom Wasser und dem blauen Himmel inspiriert.

Der Duft entführt Sie weg von allem und verströmt eine stilvolle, belebende und beruhigende Frische.

"All of my senses are captivated by the sun, sand and blue sky. I always try to infuse my fragrances with the smells of my Mediterranean."

Giorgio Armani

INSPIRED BY THE MEDITERRANEAN



DAS MITTELMEER ALS INSPIRATION

Bottles Flakons
45 ml - 1.35 fl.oz.

Shower Gel Duschgel
Shampoo Shampoo
Conditioner Haarspülung
All Over Shampoo Haar- & Körper Shampoo
Body Lotion Körperlotion

Soaps Seifen
30 & 50 g - 1.05 & 1.76 oz

Ecopump
300 ml - 10.14 fl.oz

Liquid Soap Flüssige Seife
All Over Shampoo Haar- & Körper Shampoo

NOBLE INGREDIENTS



ELDE INHALTSSTOFFE

Wall brackets Wand Halterungen

In brass or recyclable ABS plastic.
Can be fixed with 2 screws or double sided tape.

Aus massivem Messing oder recycelbarem ABS Plastik. Werden mit 2 Schrauben oder einem doppelseitigen Klebeband an der Wand befestigt.



azzaro.com

